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Sct. Hans'erne 
 

Mødet

Dato: 08-08-23

Tidspunkt: 17:00 - 21:00

Titel: Bestyrelsesmøde

Sted: Lone - Døckerslundsvej 182

Gruppe:  Bestyrelse

Deltager: Bent Aage Nielsen
Bernhard nielsen
Dorte Andreassen
Henrik Daugaard
Lene Daugaard
Lone Rossen
Marlene Sommer Lübeck
Mette Larsen
Sanne Boe Petersen
Torben Hanquist Jensen

Afholdt: Ja

Arkiveret: Ja

 

Dagsorden

1. Formalia

- Det udsendte referat fra mødet den 6 juni er godkendt med en enkelt teknisk rettelse

- valg af ordstyrer 

2. Beslutninger

A) kommende møder: Vi får en opdatering på medlemsmødet i november. Er der brug for en stillingtagen til
program og invitation.  - arbejdsgruppen ?- 10 min

B) Bankgebyr: Som Torben har skrevet overgår foreninger til at være erhvervskunder og dermed stiger gebyret til
det 3-dobbelte, og fra den 1 okt kommer det til at koste 500 kr at ændre/tilføje fuldmagter. 

a) Skal vi arbejde på at skifte bank ? - 10 min

b) Skal vi tilføje fuldmagter, mens det er gratis ? - 10 min

3. Drøftelse

A) Opdatering på Conventus og hjemmeside: Status på tilmeldte; Skal vi lave �ere tiltag for at få de sidste med?
Hvordan håndterer vi madklubberne ? Salg af teaterbilletter,  bestyrelsens brug af kalenderen - 60 min

B) Principper for tilmelding. Skal vi fastholde først til mølle-princippet for alle aktiviteter - gymnastik såvel som
teaterture. - 20 min

C) Kommunikationsstrategi. Skal vi skærpe vores kommunikation og markedsføring af foreningen. hvem
henvender vi os til og med hvilke budskaber - 20 min

4. Orientering

5. Kommende arrangementer - 15 min

- DHL stafet den 24. August. 
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- Skibhusfestival den 26. august. Henrik Skaarup er tovholder

- vandretur den 9 september - Mette er tovholder

- opfølgende rundvisning på HJHansen ?

- "Kim Larsen" - tovholder Bernhard

- foredrag om Odense Havn den 25 oktober - er Anette A fortsat tovholder

- medlemsmøde om foreningens fremtid - tovholder: Lene

- julehygge den 30 november

- teaterture 24/11; 28/2 og 15/3

 

Vedhæftede �ler:
Ingen �ler

 

Referatet

1. Formalia

- Det udsendte referat fra mødet den 6 juni er godkendt med en enkelt teknisk rettelse

- valg af ordstyrer. Marlene blev valgt som ordstyrer

2. Beslutninger

A) kommende møder: Vi får en opdatering på medlemsmødet i november. Er der brug for en stillingtagen til
program og invitation.  - arbejdsgruppen ?- 10 min.

Referat: Mødet bliver den 9 november Der er aftalt et program med oplægsholder,  Anders Nielsen. Vi starter
med sandwich kl 18 - oplæg kl 18.30 til 19.15. Herefter workshop faciliteret af Anders. Lokalet er booket.
Arbejdsgruppen udarbejder invitation. Ingen problemer med at holde budget, da vi er medlemmer af DGI. 

B) Bankgebyr: Som Torben har skrevet overgår foreninger til at være erhvervskunder og dermed stiger gebyret til
det 3-dobbelte, og fra den 1 okt kommer det til at koste 500 kr at ændre/tilføje fuldmagter. 

a) Skal vi arbejde på at skifte bank ? - 10 min.

Referat: Vi sætter ikke i gang med bank-skifte lige nu, da vi lige har fået  conventussystem op at køre. Vi venter
et års tid og tager det op igen. 

b) Skal vi tilføje fuldmagter, mens det er gratis ? - 10 min.

Referat:  Der er enighed om at vi udvider med en enkelt fuldmagt så hele forretningsudvalget er dækket for at
være forberedte til kassererskiftet. Der er enighed om at det kun er Torben som betaler regninger. De to andre
fuldmagtshavere, Bent og Lone, bruger alene deres fuldmagt til at se posteringer. 

3. Drøftelse

A) Opdatering på Conventus og hjemmeside: Status på tilmeldte; Skal vi lave �ere tiltag for at få de sidste med?
Hvordan håndterer vi madklubberne ? Salg af teaterbilletter,  bestyrelsens brug af kalenderen - 60 min.

Referat: Vi forsøger at ramme konkrete grupperinger, eksempelvis koret og madklubber, så vi får håndholdt dem
over på Conventus. Aase bliver bedt om at selektere de medlemmer, som endnu ikke er oprettede, så vi kan
skrive direkte til dem. Vi vil fremover bruge conventus-systemet til de der er medlemmer og det gamle system til
restgruppen. Aase får derved også reduceret mailudsendelsen.
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Vi bør overveje om det skal hedde Madgrupper i stedet for Madklubber; Lone retter navnet i Conventus. Der er en
udfordring hvis nogen melder sig til et madhold, som ikke er velkomne og det så sker på bekostning af de
"gamle" medlemmer. Det er vigtigt at vi får signalleret tydeligt, at vi har mulighed for at støtte op om etablering af
�ere madgrupper, så vi får fortalt at det ikke er en lukket aktivitet. Der er opbakning til at Mette og Lone
kommunikerer direkte med tovholderne, og giver dem mulighed for at melde sig til på et aftalt tidspunkt, efter at
de er blevet oprettet som brugere og så tager nye initiativer efterfølgende i forhold til nye madgrupper. Vi
kommer til på et senere tidspunkt at drøfte rimeligheden af at nogle madhold kun har plads til ganske få
deltagere. 

Teaterbilletter - bør annonceres i god tid - Teaterbilletter kan oprettes som hold, med tovholder og venteliste. Det
er en udfordring at man til et standardhold ikke kan købe to pladser samtidig. Lone taler med Julie om man
måske kan gøre det med en form for tilkøb, og om man kan supplere med indikation af, om man ønsker at spise
med ved social dining. Vi skal orientere om at bliver åbnet for salg på et bestemt tidspunkt, med nogle ugers
varsel, så �ere får en chance for at købe billetter. Generelt bør vi måske sætte alle billetter til salg samtidig, men i
første omgang sætter vi kun den første forestilling til salg for at se at systemet virker. Der var stemning for
at vælge at sætte alle billetter til salg og sige at man kun må købe to billetter pr husstand.

Selve tilskudsproblematikken i forhold til hvilke aktiviteter, der generelt bliver understøttet tager vi op på et
kommende møde. Der efterspørges et økonomisk overblik der viser hvordan vi overordnet støtter aktiviteter. 

B) Principper for tilmelding. Skal vi fastholde først til mølle-princippet for alle aktiviteter - gymnastik såvel som
teaterture. - 20 min.

Referat: Vi holder fast i at det er først til mølle og vi forventer at folk fremover er klar over, hvornår de skal være
klar til tilmelding. Vi gør et forsøg på at sprede teaterbilletterne ud over �ere husstande så vi får �ere med.
Problemet indkredser sig til gymnastik, syhold, malerhold og teaterbilletter.

C) Kommunikationsstrategi. Skal vi skærpe vores kommunikation og markedsføring af foreningen. hvem
henvender vi os til og med hvilke budskaber - 20 min.

Referat: Der er to vinkler på spørgsmålet - om og hvordan vi skal markedsføre foreningen overfor nye
medlemmer OG hvordan vi skærper kommunikationen til de eksisterende. Denne drøftelse skal fokusere
på kommunikation til de eksisterende medlemmer. Hvis vi skal have �ere medlemmer skal vi også udvide vores
tilbud. Foreningens fremtidige udvilling skal drøftes på medlemsmødet i november. Som udgangspunkt vil vi
forsøge at dele medlemsgruppen i conventus-brugere og dem der endnu ikke er kommet på systemet. Og vi må
leve med at nogen får dobbelt information. 

Vi stiler mod at bruge en slags skabelon og samle �ere nyheder samt at gøre det på en ensartet og genkendelig
måde. Et udestående er gymnastikbladet som stadig uddeles fysisk. Vi forventer at det fremover kun
kommunikeres digitalt - dog eventuelt i en overgang at trykke et mindre antal eksemplarer, som gives til folk der
eksplicit beder om det. Vi kunne lave en overordnet strategi for hvordan og hvornår vi kommunikerer nyheder.  Vi
skal være bevidste om hvornår vi bruger facebook og hvornår vi bruger hjemmeside, og hvad der kommer i folks
mail-boks. Og det er vigtigt at der ikke kommer en lind strøm af nyhedsmails. 

Marlene og Lene laver et oplæg om kommunikationsstrategi til kommende møde.  

4. Orientering Kommende arrangementer - 15 min

- DHL stafet den 24. August. - vi har tilmeldt 3 hold til stafetten. Der er indkøbt et nyt telt i en bedre kvalitet 3x3
meter, til erstatning for de pavillioner, der gentagne gange er blæst i stykker

- Skibhusfestival den 26. august. Henrik Skaarup er tovholder. - Henrik kan desværre ikke selv deltage hele
eftermiddagen. Han sørger for at bestille varerne. Henrik skaffer også folk til bemanding. Dorte, Bent, samt
Mette og Poul deltager.

- vandretur den 9. september - Mette er tovholder - Der er 26/27 tilmeldte til turen. Alt er på plads

- opfølgende rundvisning på HJHansen ? - Marlene har aftalt den 4. september 16.30- 18.30 til en ny rundtur. Der
er plads til 30. Marlene tager fat i Aase, og laver kommunikationen. Lone lægger holdet i Conventus og Torben
sørger for at det kommer på hjemmesiden. Der gives fortrinsret til de, der har vist interesse i forbindelse med de
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første to rundvisninger. Aase undersøger om de er interesserede og minder dem om at de skal være brugere i
Conventus. Lone lægger dem direkte ind i gruppen, hvis de er oprettede. 

- "Kim Larsen" - tovholder Bernhard - Aktiviteten kan gennemføres enten den sidste fredag i september
(29/9) eller den første fredag i oktober (6/10.). Arrangementet kan formentlig foregå i Victoriaklubben eller evt i
den røde bygning. - der vælges den 6. oktober såfremt vi kan få Victoriaklubben. Planen er at artisten går på kl
19.30 og optræder i to akter. Der planlægges med spisning inden optræden. Bent tager fat i Bernhard og
aktiviteten medtænkes i kommunikationen. Vi forventer at Bernhard laver et budget og kommer med en plan for
maden. Det er tidligere drøftet at foreningen betaler for musikken, og at folk selv betaler for mad og drikke. - ved
tilmelding betaler man for maden og man køber selv drikkevarer efterfølgende. Vi forventer et max på 200 kr pr
person. Henrik og Bent medvirker i arrangement.  

- foredrag om Odense Havn den 25. oktober - er Anette A fortsat tovholder? Mette beder om lidt info om selve
arrangementet og sikrer at bygningen er booket. 

- medlemsmøde om foreningens fremtid 9. november - tovholder: Lene - se tidligere 

- julehygge den 30. november foregår i rød bygning (max 80) - normalt får vi glögg og æbleskiver. Alle bedes
overveje hvem der kan underholde. Også gerne forslag til anden model. Medtages på næste møde

- teaterture 24/11; 28/2 og 15/3 - se tidligere

5. Eventuelt 

Sanne: Vi har fået en forespørgsel om vi evt kan overveje formiddagsaktiviteter. Ideen kan komme med på
medlemsmødet. Der er et forslag til foredrag, nemlig en kvinde der er vokset op i et hårdt miljø i Bagenkop. Hun
er både underholdende, alvorlig og spændende. Vi har fået en mail fra Marienlyst om initiativet Fælles Fremtid,
Bent sender �len videre til hele medlemsskaren.

Mette: Revy-holdet �k sidste år ikke godkendt deres budget inden de gik i gang. Vi vil gerne se et budgetforslag
på det kommende bestyrelsesmøde så vi kan godkende det. Vi bør gøre opmærksom på at klubberne kan søge
om penge til f.eks. materialer. Den type tilskud medtages på kommende budgetdrøftelse.

Tak til Lene for hjemmelavet syltetøj

  

 

 

 


